



BOGAFJELL SYKLEKLUBB
Begeistre - Engasjere - Inkludere

Bogafjell Sykleklubb Protokoll fra Styremøte 5 / 2025 – mandag 19. mai

Sted og tid: Rogaland Sparebank Arena – 19:30

Følgende er tilstede:

Leder:	Tor Anders Skjæveland
Nestleder:	Jørn-Atle Borsheim
Styresekretær:	Janne Heggebø
Kasserer:	Sveinung Hetland
Styremedlem Sportslig:	Sveinung Boga
Styremedlem Arrangement:	Bjørnar Strandberg
Kontrollutvalg:	Lene Berland og Lars Lilledal

Ikke tilstede: Astrid Helen Njærheim (møter ved behov)

Agenda

- Gjennomgang referat /protokoll / aksjonspunkter fra styremøte 28.04.2025
- Årshjulet
- Ride the North => Presentasjon kostnadsbilde
- Status medlemsliste / medlemmer
- Status Økonomi – Presentasjon Kontrollutvalg
- Innkjøp premier for 202255 (årets ildsjel) og 2026
- Sandnes Arena
- Status Sponsorer 2026 – 2028
- **Sportslig Utvalg**
 - Fellestreninger
 - Initiativ Gruppetto- Status
 - Mosjonistene
 - Colorline-rittet – status
- **Arrangement 2025**
 - Tour of Norway – Dugnadsplan / Status
 - Treningstur med avslutning grill / pizza i Melshei - Tilbakemelding
 - Dugnadsplan
- **Barn / Unge**
 - Aktiviteter 2025
 - Astrid kommer med innspill til agenda
- **Eventuelt**

Sak 1 Gjennomgang av referat/ protokoll med aksjonspunkt fra møte 28.04.25

Referat og aksjonsliste er gjennomgått, enkelte punkter fra aksjonslisten føres videre i dagens møte. Protokoll godkjennes og legges ut på nettsiden til klubben.

Vedtak: Protokoll godkjennes og legges ut på klubbens nettside.

Sak 2 Årshjulet

Oppgavene i årshjulet er sjekket, og dekkes av dagens agenda.

Sak 3 Ride the North

Nå har vi mottatt oversikt over de fleste priser, og totalpris ligger an til å bli kr. 6300,- per medlem. Da dekker det reise, buss, leie av sykler, felles lunch 2 dager og felles 3 retters middag lørdag. Av praktiske årsaker velger vi nå å overskride forespeilet egenandel med 300 kroner; med en gruppe på 50 personer som skal bespises samtidig er det ønskelig å forhåndsbestille for at dette skal foregå smidig.

Før tur lages det ett endelig program til deltagerne med oversikt over både praktisk program og hva som dekkes av klubben og hva de må ordne på egenhånd.

Sak 4 Status medlemsliste

2 nye medlemmer siden sist, totalt 187 medlemmer

Sak 5 Status økonomi

Kasserer presenterte regnskap så langt i år. Ingen ekstraordinære kostnader eller inntekter. Kontrollutvalget var tilstede i møtet, og hadde ingen bemerkninger til regnskapet i dag.

Sak 6 Innkjøp premier

Figgjo Fajanse har lenge uttrykt ønske om at vi kjøper inn for flere år om gangen, og ved hjelp av Adelskalenderen er det stipulert ett behov for de neste 3 år. Det innhentes pris fra Figgjo før endelig bestilling.

Sak 7 Rogaland Sparebank Arena/Sandnes Arena AS (SA)

Vårt styremedlem i SA refererte fra siste styremøte. Generelt ingen store forandringer siden sist informasjon. Utskifting av belysning over skyteskiver igangsettes. Dette gjøres i hovedsak på dugnad, og forventes oppstart når det igjen blir mørkt. Dette finansieres med 10 tusen fra hver av

skiskytterklubbene som bruker anlegget, 30 tusen fra frie sponsormidler huset har fått inn, og resten (15 tusen) av SA.

Det er også planlagt ett nytt foredrag på huset med T. Godås og O. Brå i høst for å få inntekt.

Vårt styremedlem holder dialog med Folkvord ang. vårt forslag om betalt skilting for klubben. Det innhentes etter hvert også pris på skilt før endelig vedtak fattes i styret. Ref. styremøte 4/2025

Sak 8 Status Sponsorer

Det ser pr. dags dato ut som om vi mister en av våre sponsorer, det er nå ikke gitt tilbakemelding på alternative forslag. Styret har primært ett ønske om å beholde dagens design på klubbttøy, og det diskuteres hvordan dette evt. kan gjøres. Ved innhenting av ny sponsor må design på trøyer/ jakker endres og medfører utgifter for medlemmene. Ulike tema diskuteres, og ett innspill er også å øke medlemsavgiften noe for å dekke inn mindre sponsorinntekter.

Styret jobber videre med alternativene etter sommeren.

Sak 9 Sportslig utvalg

Flere medlemmer deltar på søndagsturene nå, foreløpig har det ikke vært nødvendig å dele opp i grupper, men ser nå at behovet kan melde seg fremover.

Grupettoen: Det er stor sprik i gruppen, og muligens må en se på tidspunkt for trening opp mot treningstidene i Ekspresen. Det er ønskelig at Grupettoen skal ha ett nivå som ligger under Ekspresen sitt, og over Mosjonistgruppen. Tross noe redusert oppmøte i forhold til uttrykt behov/ ønske på møte ønsker styret at det jobbes videre med å få denne gruppen opp og gå.

Mosjonistene: Kjører tirsdagstrening fra Optimera, med ca 10 oppmøtte hver gang, i hovedsak intervalltrening med en god oppvarmingsrunde først.

Colorline rittet: God kontroll på logistikken rundt rittet. Informasjon til deltagerne gis i egen Spondgruppe og siste møte er planlagt på torsdag før rittet, torsdag lastes også syklene. Akkurat nå er det bare værmeldingene som svikter.

Sak 10 Arrangement 2025

Tour of Norway, god kontroll på vaktplan for søndag lokalt. Det gjøres fortløpende oppdateringer dersom det blir noen endringer. Vi har også fått forespørsel om vakter til lørdag i området Jørpeland/ Heia og bidrar pr. dags dato med 5 vakter. Disse administreres av arrangør.

Treningstur med pizza i klubbhuset – evaluering. Det var god oppslutning og god stemning blant medlemmene som deltok. Hele 18 medlemmer møtte til Gruppetto trening denne dagen, og det ble gjennomført en drøy 2 timers runde i denne gruppen.

Erfaringene fra kvelden er at dette er populært og kan gjentas, og er en event som kan gjennomføres på kort varsel.

Dugnadsplan: Det er i dag kommet inn forespørsel om Stasjonærvakt (kurs kreves) til Nordsjørittet, og forespørsel sendes ut til medlemmene. Ellers er det godt belegg på vakter til TdB, det er nå folk på venteliste, men med så mange og så langt frem i tid forventes det at det blir noen endringer. Dugnaden som er satt opp på klubbhus er dekket, men her er også mulighet for at det blir enda en dugnad.

Sak 11 - Barn / Unge

Styret har ikke fått inn noen tilbakemeldinger her. Det er satt av midler i budsjett til Barn/ Unge, og dette året har vi også noen ekstramidler, da M. Kaggestad donerte sitt honorar til klubbens arbeid for barn og unge. Styret jobber videre med å lage tydelige føringer til hvordan disse midlene kan brukes slik at de kommer flere til nytte, og ønsker også innspill fra representant fra B/U om hvordan midlene kan brukes.

Neste møte: 11.08.25 - kl. 19.30

Referent: Janne Heggebø